
Referat bestyrelsesmøde 13/8-20 hos Michael i nr. 61 
Til stede: Mette, Dan, Jytte, Andreas, Michael 

1) Opfølgning på generalforsamling og efterfølgende bestyrelsesmøde  
Forslaget om en temadag ang. overdrevet debatteres. Bestyrelsen mener ikke der er kød på 
at have en hel dag til at debattere overdrevet, men der tænkes at lave en vandring på 
overdrevet med forslag, idéer og input til muligheder for anvendelse af overdrevet.  
 
Denne vandring vil blive styret af Vild-med-vilje udvalget der vil indkalde til denne vandring.  
 
Forslaget fra generalforsamlingen ang. sløjfning af Sankt Hans bålet debatteres. Bestyrelsen 
beslutter at det skal nedlægges i løbet af efteråret.  
 

2) Forberedelse af arbejdsdag søndag den 16/8 kl. 10 
- Jytte vil gerne overtage tjansen med indkøb af øl, vand og pølser med tilbehør.  
Opgaver: 
- Hævning af lærketræer i runder 2 
- Nedskovning af eg i runder 1 
- Buskrydning af invasiv gyldenris bag runder 2 og ved vandboring 
- Brombær og hindbærbuske langs Stendalsvej 
- Ukrudt langs Stamvejen fjernes med ukrudtsbrænder 
- Rive græs sammen på Vild-med-vilje arealer 
- Græsslåning runder 2 samt ved stamvejen med le 
 

3) Status fra Vild-med-vilje udvalget  
a. Status på græsslåning af overdrev og fællesarealer 

Græsset er nu slået og græsset på overdrevet er presset i baller. 
b. Informationsskilte om projektet 

Mette tager det med til udvalget. 
 

4) Evt. 
Mette tager fat i Peter Pilgaard ang. tilbud på nye bordbænkesæt og en bænk til 
legepladsen. 

 

Næste møde: Torsdag 8/10 kl. 19.30 hos Jytte i nr. 10. 

 


